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  الكويت   عقارات  شركة  نتائج  مناقشة  حضوركم  على  نشكركم  جميعًا.  الخير  مساء شذى: 
  رئيس   نائب   البحر،  طلال  السيد  وجود  اليوم   يسعدنا  .2025  عام   من   الأول  للربع 

  المالية،   الشؤون   رئيس  نائب   خلف،  ماهر  والسيد   التنفيذي،  والرئيس   الادارة   مجلس 
 المستثمرين. علاقات رئيس  نائب العنزي،  أوراد والسيدة

 
 أداء  لكم   أقدم  أن  يسعدني  اليوم.  لنا  لانضمامكم  وشكراً  جميعًا  الخير  مساء   أوراد:

 . 2025  عام من الأول للربع   والتشغيلي المالي الشركة
 

  توقعات   يتضمن  قد  التقديمي  العرض  أن  إلى  انتباهكم  لفت  نود  نبدأ،  أن  قبل
  إلى   تؤدي  قد  وشكوك   لمخاطر  عرضة   وهي   الشركة،  توقعات  تعكس   مستقبلية 

 العرض.  هذا  في  الكامل  المسؤولية  إخلاء  إلى  الرجوع  يُرجى  الفعلية.  النتائج  اختلاف
 

 النقاط:  بأبرز نبدأ  دعونا 
 

  الإطلاق   مع  الشركة  نمو  رحلة  في  محوريا  حدثا  العام  هذا  من  الأول  الربع  شهد
  حتى   طموحًا  مشاريعنا  وأكثر  أكبر  وهو  الشارقة،  في  هيلز"  الطي"  لمشروع  الرسمي

  المتوقع   ومن  الكويت،  عقارات   مسيرة  في  تحول  نقطة  المشروع  هذا  يمثّل  الآن.
 المقبلة.  السنوات  في  للربحية جديدة   معايير اكتماله، بعد  يُرسي، أن

 
 الأول  بالربع   مقارنة   الربح  صافي  انخفض   سنويًا،   نموًا   التشغيلي  أداؤنا   شهد   بينما 

  من   الأول   الربع  في   المشاريع.  تسليم  توقيت   إلى   أساسًا   ذلك   ويعزى  ، 2024  من
  إعادة   تمت  والتي  دبي  في  الأصول  بعض   تقييم  إعادة  من   مكاسب  سجلنا  ،2024

  الفترة.   تلك  في  النتائج   عزز  مما  "،متداولة  "أصول  إلى  التطوير"  "قيد  من   تصنيفها
  ،   تسليمها  خلال  الحالية  المشاريع ب  المتعلقة   بالإيرادات   الاعتراف  سيتم  المقابل،  في
 والرابع.  الثالث الربعين في  خاصة العام، هذا  لاحقًا  التلال، ذلك في بما

 
  تظل   السنوية  التوقعات  فإن  المحاسبي،  التوقيت  في  الاختلاف  هذا  من  وبالرغم

 للأرباح.  رؤيتها ووضوح  الشركة  مسار  من  واثقون ونحن تغيير، دون
 

 المالي  الأداء
 

 للربع.  المالية  النتائج الآن أستعرض دعوني 
 

  الربع   في  دينار  مليون  8.2  بـ  مقارنة  للربع،  كويتي  دينار  مليون  9.5  الإيرادات  بلغت
  محفظتنا   قوة   النمو   هذا  يعكس  %. 15.3  نسبته   بنمو  الماضي،   العام   من   الأول

  في   جديد  بند  إضافة ستلاحظون كما والإمارات. الكويت في خاصة   للدخل، المدرة
  الصحية   بالاندية  المتعلقة  العملاء"  مع  العقود  "إيرادات  العام،  هذا  الدخل  قائمة
 للشركة.  بالكامل التابعة أكتيف لشركة
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  بنسبة   نموًا  مسجلاً  دينار، مليون  6.7 الربح إجمالي بلغ الربح، صافي صعيد  على
 تشغيلية.  وكفاءة صحية ربح  هوامش يعكس  مما  الماضي، بالعام مقارنة 26.1%

 
  على   حافظنا  )،EBITDA(  والاستهلاك  والضرائب  الفوائد  قبل  الأرباح  مستوى  على
 في  كبير   بشكل  ساهمت   التي  التقييم   إعادة  مكاسب   وجود  عدم   رغم  قوي  أداء
  مقارنة   %5.1  بنسبة   التمويل  تكاليف   انخفضت   الماضي.   العام   من   المماثل   الربع 

  بسبب  سابقًا  أوضحت  كما  مؤقتًا  الربح  صافي  على  ذلك  تأثير  وكان  الماضي،  بالعام
 المشاريع.  تسليم توقيت 

 
    العمومية الميزانية مركز
  دينار   مليون   479.4  إلى  ليصل  سنوي  أساس  على  %15.2  بنسبة  الأصول  إجمالي  نما

 استمرار  النمو  هذا  يعكس  دينار.  مليون  416.3  بـ مقارنة  ، 2025 مارس  31  في  كويتي
  إجمالي   ارتفع  نفسه،  الوقت  في  والاستثمارات.  الجارية  المشاريع  في  المال  رأس  ضخ

  تحسنت   لذلك،  ونتيجة  دينار.  مليون  229  إلى  %6.2  بلغت  معتدلة  بنسبة  الديون
  أن   على  يدل  مما  عام،  قبل   %51.8  ب ـ  مقارنة   %،47.8  إلى  الأصول  إلى   الدين   نسبة

 الالتزامات.  من أسرع  بوتيرة   تتوسع  الأصول قاعدة 
 

  بالربع   مقارنة  % 17.2  بنمو   دينار،  مليون  200.9  إلى   المساهمين  حقوق   إجمالي   وزاد
  (ROA) %3.4  الأصول  عائد  بلغ  السنوي،  الربح  صافي  على  وبناءً   .2024  من  الأول

 . (ROE) %8.8 المساهمين حقوق  وعائد
 

    الأعمال تحديثات
  محفظتنا   وحافظت  مستقرة.  تشغيل  بيئة  من  الاستفادة  نواصل  الكويت،  في

  والتجارية   السكنية  الأصول  في  مرتفعة  إشغال  مستويات  على  للدخل  المدرة
 والضيافة.

 
 بعقد   والمُنفذ  صبحان  في  العمال  سكن  مشروع  في  التطوير   أعمال  وتتواصل

BOT   الصحيح  المسار   على   وهو  %،50  الإنجاز  نسبة   بلغت   حيث  عامًا،  20  لمدة 
 . 2026  مطلع  للتسليم

 
   من استفادتنا  يعزز مما الرقعي، مجمع في  تجارية وحدة  41 تأجير أيضا وبدأنا

 المحلية.  الأصول
 

  المدرة   والأصول  التطوير  منصات  في  قوي  تقدم  تحقيق  واصلنا  الإمارات،   في
  بيع   ذلك   في  بما  %،85  تجاوز  بيع  معدل  هيلز"،  "الطي  الأكبر،  مشروعنا  حقق  للدخل.

  الربع   في  التسليم  عمليات  تبدأ  أن  المقرر  من  بالكامل.  والثانية  الأولى  المرحلتين
 التحتية. البنية  أعمال  حاليًا تجري  فيما ،2028 من الأول
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  على 4  إلى 1 دوموس  وحدات حافظت   (دوموس)، الموظفين سكن  أصول في
  الربع في للتسليم  مخطط مع %،50  إلى دوموس  بناء  وصل بينما كامل، إشغال

 . 2025  من الرابع
 

 في  استراتيجي كاستثمار  درهم مليون 100 خصصنا  الطلب، هذا من وللاستفادة
 الأصول سلسلة لتوسيع المصمم الجديد، Fund Residential AIM صندوق
 الإمارات.  في السكنية

 
First 501   مشروع  وصل  الأمريكية،  المتحدة  الولايات  في  محفظتنا  في

Residences  ومن   الداخلية،  الأعمال  في  تقدم  مع   الإنجاز،  من  %87  إلى  ميامي  في 
 العام.  هذا  نهاية تسليمه المقرر

 
  عبر   لأسئلتكم   المجال   الآن   سنفتح  .2025  من  الأول  للربع   تحديثاتنا   أبرز   يختتم   هذا

 ممكن.  عدد  أكبر على وسنجيب الدردشة،
 

 الشارقة؟  في الضخم المشروع في التقدم يسير كيف  سؤال.  لدينا نعم،   شذى: 
 

  التحتية   البنية  عقد  بمنح  وقمنا  الأرض  تسوية  تقريبًا  أكملنا  جيد.  التقدم  حسنًا، طلال: 
 .الخطة  في  جيد  بشكل نسير ونحن  الماضي، الأسبوع

 
 ؟ 2027و 2026و 2025 في  المتوقعة الأرباح نوع  ما   شذى: 

 
  دينار   مليون  90  إلى  85  بين  تتراوح  ربحية  نتوقع  هيلز"،  "الطي  مشروع  لأرباح  بالنسبة طلال: 

  من   جزء   تسجيل  يمكننا  والرابع  الثالث  الربع   في   أنه  أعتقد  سابقًا.  أعلنّا  كما   كويتي
  2027و  2026  في   سيأتي   الأكبر  الجزء  أن   نتوقع   جدًا.   محدودًا  سيكون  لكن  الأرباح، 

  الاعتراف   ومبدأ  التسليم  مواعيد  مع  يتماشى  ماب  ،2028  من  الأول  والنصف
 .الإنجاز بنسبة بالإيرادات 

 
 .عام بشكل  المجموعة أرباح  توقعات  عن يتساءل هو إذًا،   شذى: 

 
  الأرباح   حول  التوقعات  تقديم  يمكنني  لا  المال،  أسواق   هيئة   لمتطلبات  وفقًا  طلال: 

  بالعام   مقارنة  إيجابي  وتقدم  مستمر  نمو  تحقيق  هو  هدفنا  لكن  المستقبلية،
  توقعات.   أرقام  تقديم  يمكننا  لا   المال،  أسواق  هيئة  لوائح  بسبب  لكن  الماضي.

  أننا   أعلنّا   كما  المشروع،  حيةرب  بشأن   سابقًا  أعلنّاه  ما  لكم  قدمت  فقد  ذلك،  ومع
 .معقول  بشكل  المالي  التأثير   استنتاج  يمكنكم   لذا   المشروع،  من  % 85  يقارب  ما   بعنا

 الجديدة؟  المستقبلية المشاريع قائمة تبدو كيف آخر. سؤال لديك   شذى: 
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  المراجعة،  قيد  ثلاثة  أو  مشروعين  حاليًا  لدينا   مشوّقة.  المستقبلية  المشاريع  قائمة  طلال: 
  العام   هذا   بنهاية  مشروع  إطلاق   الى  عنها  أعلنّا  التي  المال  رأس  زيادة    من  ونهدف

 .2026  من الأول الربع  في أو
 .الأسئلة هذه على جزيلاً  شكراً   شذى: 

 
  في معكم التقدم من المزيد مشاركة إلى نتطلع ونحن  اليوم،  لوقتكم شكراً  أوراد:

 المقبلة.  المالية الفترات
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AQARAT – Q1 2025 Analysts/Investors Earnings Call Transcript 
 

Moderator: Shaza Shaker, EFG Hermes 
Good afternoon, everyone. Thank you for joining AQARAT’s Q1 2025 results call. We are 
pleased to have with us today Mr. Talal Al Bahar, Vice Chairman & CEO, Mr. Maher Khalaf, 
VP - Finance, and Ms. Awrad Al Enezi, VP -Investor Relations.  
 
Awrad Al Enezi – Good afternoon everyone and thank you for joining us today. I’m 
pleased to walk you through AQARAT’s financial and operational performance for the first 
quarter of 2025. 
Before we begin, please note that today’s presentation may include forward-looking 
statements. These reflect the Company’s expectations and are subject to risks and 
uncertainties that could cause actual results to differ. Kindly refer to the full disclaimer in 
this presentation. 
Let’s begin with some key highlights: 
 
Key Highlights 
The first quarter of this year marked a pivotal milestone in AQARAT’s growth journey with 
the official launch of Al Tay Hills in Sharjah—our largest and most ambitious 
development to date. This project is a turning point in AQARAT’s story, and once 
delivered, is expected to set a new baseline for profitability in the years to come.  
While our operating performance posted year-on-year growth, our net profit came in 
lower compared to Q1 2024. This is primarily due to the timing of project delivery. In Q1 
2024, we recognized fair value gains linked to the reclassification of certain Dubai assets 
from “under development” to “trading properties”, which boosted the bottom line in that 
period. In contrast, the delivery and revenue recognition for our current pipeline, 
including Al Tay Hills, will take place later in the year, particularly in Q3 and Q4. 
Despite this accounting timing difference, the full-year outlook remains unchanged, and 
we are confident in the company’s trajectory and earnings visibility. 
 
Financial Performance 
Let me now walk you through our financial results for the quarter. 
Revenue recorded was KD 9.5 million for the quarter, up from KD 8.2 million in Q1 last 
year, representing a 15.3% increase. This growth reflects continued strength in our 
income-generating portfolio, particularly from our assets in Kuwait and the UAE. In 
addition to that, you will notice we added a new line item in our P&L this year - Revenue 
from contracts with customers – this is related to our gym business, Active, a fully owned 
subsidiary. 
 
On a net basis, our gross profit stood at KD 6.7 million, posting a double-digit growth of 
26.1% versus last year, reflecting healthy margins and operational efficiency. 
At the EBITDA level, our earnings remained solid despite the absence of fair value 
revaluation gains that contributed significantly in the prior-year quarter. Our finance costs 
were reduced by 5.1% compared to last year and the impact on net profit was expected 
and temporary as I explained earlier, due to the timing of project delivery in the Q1 last 
year.   
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Balance Sheet Position 
Our total assets grew by 15.2% year-on-year to reach KD 479.4 million as of March 31, 
2025, up from KD 416.3. This growth reflects continued capital deployment across 
ongoing developments and investments. At the same time, our total debt rose 
moderately by 6.2% to KD 229 million. As a result, our debt-to-asset ratio improved to 
47.8%, down from 51.8% a year ago. This demonstrates that our asset base is expanding at 
a faster rate than our liabilities. 
 
Total shareholders’ equity increased to KD 200.9 million, a 17.2% increase compared to Q1 
2024. Based on annualized net profit our Return on Assets (ROA) stood at 3.4 % and Return 
on Equity (ROE) came in at 8.8%. 
 
Business Updates 
Starting in Kuwait, we continue to benefit from a stable operating environment. Our 
income-generating portfolio in the country maintained high occupancy levels across key 
residential, commercial, and hospitality assets. 
Progress continues on the Sabhan Labor Housing Project, developed under a 20-year 
BOT contract.  The project reached 50% completion and remains on track for delivery in 
the beginning of 2026. 
 
We have also launched leasing activity for 41 retail units at the Riggae Commercial 
Complex, enhancing the utility of our local assets. 
In the UAE, we continued to make strong progress across both development and income-
generating platforms. 
 
Our largest project, Al Tay Hills in Sharjah, launched at the beginning of this year, has 
already achieved over 85% sell-through, including full sales of Phases 1 and 2. Phased 
handovers are scheduled to begin in Q1 2028, and enabling works and infrastructure 
procurement are currently underway. 
 
Moving to our staff accommodation assets, Domus.  Domus 1 to 4 continued to operate at 
full occupancy, reflecting consistent demand for such assets. Domus 5 construction 
reached 50% with completion scheduled for Q4 2025. 
 
To capitalize on this demand, we have committed AED 100 million as a strategic investor 
in the newly launched AIM Residential Fund. The fund is designed to rapidly scale a 
pipeline of purpose-built housing assets across the UAE.  
Shifting to our US portfolio, our 501 First Residences project in Miami reached 87% 
completion as of March 2025. Interior works and commissioning are progressing 
smoothly, and we remain on schedule for final delivery by the end of this year.  
 
This concludes all our key updates for the first quarter of 2025. I’ll now open the floor for 
your questions, please submit them via the chat function, and we will address as many as 
possible. 
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Shaza Shaker –Yes, we have a question. How is the progress with the massive project in 
Sharjah? 
 
Talal Al Bahar – Well, the progress is good. We almost finished the land leveling and 
we've awarded the infrastructure last week, the infrastructure contract, and we're 
progressing well on plan. 
 
Shaza Shaker – What kind of earnings can be expected in 2025, 2026 and 2027?” 
 
Talal Al Bahar – Well, the earnings from the Al Tay Hills project, we're expecting between 
KD 85 million to KD 90 million profitability as publicly announced. I think quarter three and 
quarter four, we can recognize some of the profit, but very little. We expect the bulk will 
come ’26, ‘27 and the first half of ‘28 in line with handover timelines and percentage-of-
completion revenue recognition.  
 
Shaza Shaker – So, he's saying that he was wondering about the group earnings 
expectations. 
 
Talal Al Bahar – Well as per CMA requirement, I cannot give a forward-looking earnings 
projections, but our aim is to see continued growth and positive progress compared to 
last year. But due to the CMA rules, we cannot give forecast numbers.  But I gave you, 
which we've announced, the profitability of the project, and we've announced that we've 
sold almost 85% of the project, so you should be able to make reasonable assumptions 
regarding the financial impact. 
 
Shaza Shaker – You have another question. How does the pipeline of new projects look 
like? 
 
Talal Al Bahar – The pipeline is interesting. We have two or three projects right now that 
are under review, and our aim is with the capital increase that we've announced to launch 
a project by end of the year or Q1 ’26. 
 
Shaza Shaker – Thank you so much for the questions.  
 
Awrad Al Enezi – Thank you for your time today. We look forward to sharing continued 
progress in the coming quarters.  
 

 































Aqarat Key Assets
Portfolio



AQARAT Key Properties

AQARAT |  Q1 2025



AQARAT Key Properties

AQARAT |  Q1 2025



AQARAT Key Properties

AQARAT |  Q1 2025



AQARAT Key Properties

AQARAT |  Q1 2025



AQARAT Key Properties

AQARAT |  Q1 2025



AQARAT |  Q1 2025

AQARAT Key Properties



AQARAT |  Q1 2025

AQARAT Key Properties



Kuwait Real Estate Company K.P.S.C.
(AQARAT)
Darwazat Abdul Raza`k Street
Souk Al Kuwait Building Block B, 8th Floor

Tel :+965 1828 999
Fax:+965 2241 8154

CONTACT US

Investor.relations@aqarat.com.kw
Website: www.aqarat.com.kw 
Email: info@aqarat.com.kw

http://www.aqarat.com.kw/
mailto:info@aqarat.com.kw

	المؤتمر
	مؤتمر اﻟﻣﺣﻠﻠﯾن واﻟﻣﺳﺗﺛﻣرﯾن

	Q1 2025 IR Presentation.pdf
	Slide 1
	Slide 2
	Slide 3
	Slide 4
	Slide 5
	Slide 6: Financial Highlights
	Slide 7
	Slide 8
	Slide 9
	Slide 10: Business Updates
	Slide 11
	Slide 12
	Slide 13
	Slide 14
	Slide 15: Aqarat Key Assets Portfolio
	Slide 16
	Slide 17
	Slide 18
	Slide 19
	Slide 20
	Slide 21
	Slide 22
	Slide 23

	Analysts & Investors Conference Call Q1-2025.pdf
	Investors Relations Conference Call
	SPEAKERS
	Vice President – Finance Department
	Ms. Awrad Al Anezi
	Vice President – Investor Relations


